
Verslag missie Hanzhong 2012: 

 

Op dinsdag 10 april 2012 stapte de delegatie van Stad Turnhout het vliegtuig op richting Beijing om 

daar omstreeks zes uur in de ochtend te landen. De Turnhoutse delegatie bestond voor deze missie uit: 

 

 

 

• Schepen Sociale zaken en ontwikkelingsamenwerking Peter Segers 

• Stadssecretaris Filip Buijs 

• Ere-burgemeester Marcel Hendrickx 

• Directeur Burger en Samenleving Pascale Van Bael 

• Oud-stadssecretaris Staf Lauwerysen 

• Gezondheidsconsulent Sam Hufkens 

• Lid van de Mondiale Raad An Willems 

• Tolk Saying Chen 

 

Tijdens deze missie zal de delegatie diverse praktijkvoorbeelden bezoeken die een plek kunnen krijgen 

binnen diverse beleidssectoren van de stad. Gedurende de missie zullen buiten de diverse 

plaatsbezoeken ook vergaderingen gehouden worden. Deze vergaderingen worden gehouden met de 

bedoeling verdere samenwerking uit te bouwen op verschillende beleidsthema’s. Hieronder het verslag 

van deze tien dagen durende vriendschappelijke missie.



Woensdag 11 april: 

Na een lange vlucht landde de delegatie in Beijing. Na het inchecken in het hotel en een ontbijt heeft de 

delegatie zo’n 5 uur om Beijing te verkennen. Eén van de medewerkers van Alice Cooman van het 

Antwerp China Development Agency (Antwerpen heeft een samenwerking met de provincie Shaanxi, de 

provincie waar ook Hanzhong gevestigd is) 

vervoegt ons en leidt de delegatie langs een 

aantal bezienswaardigheden in deze 

miljoenenstad. Zo werd het Plein van de 

Hemelse Vrede bezocht, met z’n 880 op 500 

meter het grootste plein ter wereld. Verder 

werd de delegatie langs het 

parlementsgebouw en het Nationaal museum 

voor podiumkunsten geleid. Ten slotte de site 

waar in 2008 de Olympische Spelen 

plaatsvonden met als meest herkenbare 

bouwwerk het “Vogelneststadion” bezocht. 

 

In de namiddag werd de Turnhoutse delegatie aangevuld met Alice Cooman van de Provincie 

Antwerpen. Samen met haar had de delegatie een afspraak met Belgisch Ambassadeur Nijs en Consul 

Van Inhoudt en aangenaam gesprek over onze stedenband en andere Belgische-Chinese 

stedenbanden. Algemeen 

gesteld kon Ambassadeur Nijs 

onze werking met Hanzhong 

naar waarde schatten en vond 

hij de verdieping naar 

samenwerking op vlak van 

welzijn en gezondheid een 

waardevolle zaak. Hij beaamde 

dat, nog meer specifiek, het 

welzijn van ouderen een item is 

dat steeds meer aan belang 

wint. Zowel de ambassadeur als 

de consul wensen de Stad 

Turnhout alle succes met het 

verder uitwerken van de stedenband. 

 

Dat de ambassadeur hier gelijk mee had, bleek die dag tevens uit de China Daily waar een groot artikel 

in stond over de residentiële ouderenzorg in China. Uit het artikel blijkt dat meer en meer oudere 

inwoners op zoek gaan naar een rustige oude dag, in een (semi-)beschermde omgeving. In China zijn 

er momenteel zo’n 176 miljoen personen ouder dan 60. Op nationaal vlak zouden er zo’n 3,15 miljoen  

plaatsen voor ouderen worden gecreëerd om aan de steeds groeiende nood te voldoen.  

 

 



Na dit bezoek bracht de delegatie een bezoek aan Eurbridge. Hier kunnen allerlei buitenlandse 

bedrijven zich laten ondersteunen om een onderneming op te starten in China. Het bureau biedt  

bedrijven als het ware een brug naar China. 

Het Eurbridge Business Center bevindt zich in 

het  “Time International building” in het 

Choayang District van Beijing. Buitenlandse 

organisaties of bedrijven kunnen hier terecht 

voor ondersteuning voor het opzetten van een 

activiteit in China, professioneel 

secretariaatswerk, consult in verband met de 

werking van de Chinese markt;  voor 

bedrijven zonder een adres in Beijing biedt 

Eurbridge ook een soort van “referentieadres”. 

Voor onze bedrijven biedt Eurbridge het voordeel dat ze kunnen rekenen op  een Westerse 

Managementcultuur, kunnen beschikken over een Chinese uitvalsbasis, het professionele netwerk van 

Eurbridge,…. 

 

Ook Alice Cooman van de Provincie Antwerpen heeft hier met het “Antwerp China Development 

centrum een plaats. Zij werkt van hier uit aan de samenwerking tussen de Provincies Shaanxi en 

Antwerpen. Toevallig is dit ook de Chinese provincie waarin Hanzhong gelegen is. Van de coördinator 

van Eurbrige krijgen we een toelichting van hoe en waarvoor ondernemingen beroep kunnen doen op 

Eurbridge. 

 

Donderdag 12 april: 

Deze dag staat voornamelijk in het teken van de doorreis van Beijing naar Hanzhong. Hiervoor neemt 

de delegatie opnieuw het vliegtuig voor een relatieve korte vlucht naar Xi’an, waar we worden 

opgewacht door de mensen van Hanzhong. Het tweede deel van de reis brengt de delegatie per bus 

(door de bergen) naar Hanzhong, waar de delegatie verbleef in het Post Hotel. 

 

Vrijdag 13 april: 

’s Ochtends werd een bezoek gebracht aan het Laodaisi verzorgingstehuis voor ouderen in Mian 

County. Een verzorgingstehuis voor personen vanaf 55 jaar (of voor personen met een handicap),  

met in totaal 255 bedden waarvan er op het moment van bezoek zo’n 166 bezet waren. Om deze 

mensen te voorzien van de beste zorgen beschikt het tehuis over 6 stafleden en 22 verzorgenden. Het 

tehuis is er in de eerste plaats voor mensen die andere opvang niet kunnen betalen en geen beroep 

kunnen doen op familie. Mensen die wel beschikken over financiële middelen kunnen hier ook terecht 

maar moeten naar gelang hun inkomen bijdragen. 

 

Het tehuis biedt zijn bewoners een all-in pakket (verzorging, dokter, kapper,…). Los hiervan kunnen 

mensen door arbeid te verrichten binnen het tehuis zakgeld verdienen waarmee ze bijvoorbeeld 

luxeproducten zoals tabak en alcohol kunnen kopen. 

 



Deze arbeid kunnen de mensen 

verrichten op diverse plaatsen binnen 

het tehuis. Zo is er een uitgebreide tuin 

waar groenten worden gekweekt, een 

pilootproject waar varkens worden 

gehouden, de tuin moet worden 

onderhouden en er is een visvijver. 

 

Verder biedt het tehuis zijn bewoners 

een veilige leefomgeving en garanderen 

ze een continuïteit in de zorg door 

middel van een 24-urenpermanentie. 

Zorgvragen worden nauwkeurig 

bijgehouden in een logboek zodat 

alle verpleegkundigen hier goed 

van op de hoogte zijn bij de 

aanvang van een nieuwe shift. In 

dit logboek is eveneens terug te 

vinden of de vraag nog in 

behandeling is of reeds is 

opgelost. 

 

Niet alle mensen in het 

verzorgingstehuis hebben 

dezelfde zorgvraag. De ene is 

meer zorgafhankelijk dan de andere. Daarom is er een soort van “buddysysteem” uitgewerkt. Alle 

kamers voorzien slaapgelegenheid voor twee personen. Per kamer wordt een persoon met een hogere 

zorgvraag gekoppeld aan een persoon met een lagere zorgbehoefte.  Hierdoor wordt de meest 

zelfredzame persoon aangemoedigd om mee zorg te dragen voor de andere. Hierdoor wordt het werk 

van verzorgende verlicht en worden de minst zorgbehoevende mensen terug geactiveerd. 

 

Buiten een welzijnsvisie heeft het 

tehuis ook aandacht voor het 

milieu. Op de daken van het tehuis  

zijn meerdere zonneboilers terug 

te vinden die het tehuis voorzien 

van warm water. In de keuken van 

het tehuis worden ook veel 

groeten uit eigen teelt verwerkt. In 

de kamers zelf is geen 

verwarming terug te vinden (wat 

normaal is in China). Wel is er 

airco voorzien. 

 



Binnen het tehuis zijn er meerdere mensen met een dementieproblematiek in diverse stadia. Ook aan 

hen wordt gedacht bij de inrichting van het gebouw en de activiteiten die plaatsvinden.  Zo is de 

ingang van elke kamer voorzien van de naam en foto van de bewoners, zodat de mensen hun kamer 

eenvoudiger kunnen terugvinden. Tijdens het eten hebben mensen een vaste zitplaats. Dit maakt 

controle eenvoudiger en wordt het ontbreken van een persoon sneller opgemerkt. Voor bepaalde 

mensen (niet uitsluitend dementerenden) is het niet meer mogelijk om zich te verplaatsen naar de 

eetzaal. Voor hen kan het eten op de kamer gebracht worden. 

 

In het laatste deel van de voormiddag werd nog een bezoek gebracht aan de tombe van Marquis Wu. 

 

Na het middagmaal werd een bezoek gebracht aan het Social Welfare Center, het Chinese equivalent 

van een OCMW. Op deze campus worden diverse sociale opdrachten gecombineerd: zo worden er 

kinderen opgevangen, er is een residentiële verblijfplaats voor mensen met een psychiatrische 

aandoening,  residentiële opvang voor ouderen,… 

 

 

De residentiële opvang voor ouderen wordt vandaag van naderbij bekeken. Deze instelling werd 

opgericht in 1939 en is momenteel nog steeds in volle ontwikkeling. Getuige hiervan is het duidelijke 

verschil tussen de oudere en gloednieuwe vleugels. De renovatie van het tehuis voor senioren werd net 

afgerond. De kamers zijn hier 

gloednieuw en voorzien van bijna alle 

bij ons gekende luxe. De kamers zijn 

voorzien van 2 bedden, een badkamer, 

opbergkasten en een soort van 

parlofoon om de verpleging te 

waarschuwen. Op de begane grond 

zijn eveneens enkele speciale kamers 

voorzien voor de zeer zwaar 

hulpbehoevende - en vaak demente -  

bewoners. De kamer is kwalitatief 

identiek als de anderen,  maar hier 

liggen de mensen met 4 op een kamer. 

Deze kamer is dubbel zo groot als normaal aangezien er langs de andere kant van de kamer nog twee 

extra bedden staan. Deze zijn voorzien voor twee verpleegkundigen. Zo is er dag en nacht altijd hulp 

nabij voor de bewoners.Het tehuis heeft niet enkel oog voor de zorgnood van haar inwoners,  maar 

voorziet voor hen ook een gezonde keuken, een polyvalente zaal met massagestoelen, fitnesstoestellen, 

Mahjong, TV,… 

 

 

 

 

 

 

 



Na het bezoek aan het Centrum stond er een meeting op de 

agenda met het oog op de toekomstige samenwerking. Hier was 

een vice-mayor van Hanzhong aanwezig alsook de directeur 

senioren, de voorzitter van de vrijwilligersvereniging, de directeur 

civiele zaken en de directeur van het Welzijnscentrum,  alsook 

de voltallige delegatie.  

 

’s Avonds werden we officieel ontvangen door de eerste vice 

burgemeester van Hanzhong. Deze is tevens verantwoordelijk 

voor de buitenlandse samenwerking en uitwisseling. Hij nodigde 

de voltallige delegatie eveneens uit op een welkomstbanket waar 

ook het tienjarig bestaan van de stedenband werd gevierd. 

 

 

 

Zaterdag 14 april 

Na een busrit van een anderhalf uur door de bergen rond Hanzong komen we aan in de Youngxian 

County. In deze county bezoekt de delegatie de zeer zeldzame Ibissen, wordt er een bezoek gebracht 

aan de symbolische reuzenpanda’s. Voor beiden werd een kweekprogramma opgezet om ze van 

uitsterven te behoeden. 

 



Zondag 15 april 

Op deze dag werd vooral eerst teruggereden naar het centrum van Hanzhong. Op onze terugweg werd 

gestopt bij een gloednieuw 

openbaar park aan de rand van het 

centrum van Hanzhong. Een 

prachtig park met mooie 

architectuur en innoverende nieuwe 

technologie. Het park is vooral een 

plaats om samen te komen; ook 

hier zien we weer de opvallende 

outdoor-fitnesstoestellen staan.  

 

 

 

Verder is het 

opvallend dat er 

zeer veel 

aandacht is voor 

duurzaamheid. Zo 

wordt het afval 

gescheiden 

verzameld en is 

het park voor het 

grootste deel 

verlicht op basis 

van zonne- en 

windenergie. Het 

park is een mix 

van moderne 

architectuur met 

de klassieke 

Chinese architectuur. Omdat het park bovenop een berg ligt , biedt het eveneens een mooi uitzicht op 

de uitlopers van de stad. 

 



In de namiddag stond een uitgebreid bezoek aan het “Hanzhong Vocational College of technology” op 

de agenda. De school heeft binnen de regio een grote aantrekkingskracht en heeft uitgebreide 

departementen verpleeg- en 

geneeskunde. Buiten het medische 

departement heeft de school eveneens 

departementen voor leerkrachten, 

agricultuur en economie. 

Door diverse afdelingsverantwoordelijken 

wordt een toelichting gegeven. De 

medische school werd gestart in 1958 en 

heeft een personeelsbezetting van 168 

personen en is voor de regio de grootste 

leverancier van artsen 

enverpleegkundigen. De medische school 

telt 3 departementen. Geneeskunde en 

tandheelkunde, Verzorging en Farmacie en traditionele geneeskunde. De school is eveneens 

verbonden aan een ziekenhuis waar leerkrachten en leerlingen in contact komen met de praktijk via 

stages.  

 

Aan het bezoek werd meteen ook een meeting gekoppeld met de voltallige staf van de school. 

In eerste instantie werden volgende vragen gesteld: 

- We zien dat er in jullie school zowel reguliere als traditionele geneeskunde onderwezen wordt.  

Dit is inderdaad zo: we hebben zo’n 20 studenten in de traditionele en 40 in de reguliere 

geneeskunde. We zien een afname in de traditionele afdeling maar op het platteland blijft er 

toch vraag naar. 

- Is er hier een tekort aan verpleegkundigen? 

Nu de gezondheidszorg hervormd is (dit voornamelijk door de uitbreidingen naar het platteland) 

is de nood aan verpleegkundigen veel groter. Gelukkig is de interesse voor het vak bij 

studenten nog groot. Om onszelf nog ter verbeteren, is er zeer veel interesse in 

expertise-uitwisseling met andere scholen, maar de taal (Engels) blijft misschien nog een 

drempel. 

- Is er een relatie tussen de economische groei en de voorkomende ziektebeelden? 

Ja, we zien een sterke stijging van het aantal personen met diabetes en een steeds 

toenemende vergrijzing. Door middel van onze jaarlijkse evaluatie van de lespakketten 

proberen we ons hier zo snel en goed mogelijk aan aan te passen. 

- Bestaat er ook een vorm van thuisverpleging? 

Ja, Thuiszorg bestaat en wordt georganiseerd vanuit de ziekenhuizen in de diverse wijken. De 

diagnose en verzorging is dezelfde als aangeboden in het ziekenhuis.  

 

De meeting ging voornamelijk verder op de expertise-uitwisseling. Binnen de school is er zeer grote 

interesse in een uitwisselingsproject. De kwaliteit van het onderwijs hier is goed maar de ervaring zou 

zeer leerrijk zijn. Helaas is de kost om de leerlingen naar België te laten komen nog steeds groot. Wat 

zeker voor studenten uit het platteland te hoog is. Het is opvallend dat ze momenteel ook kampen met 

dezelfde uitdagingen zoals vergrijzing en de stijging van welvaartziektes zoals diabetes. Hierin vinden 



we dus een gemeenschappelijke deler. 

 

Na het avondeten werd een bezoek aan de muziekfonteinen van Hanzhong gepland. Een prachtig spel 

van licht en muziek op het water. Doorheen het toch wel verrassende optreden werd de geschiedenis 

van de stad verweven. 

 

Maandag 16 april: 

Na het ontbijt werd meteen een bezoek gebracht aan het “People’s Congress” van Hanzhong. Dit is het 

politieke hart van Hanzhong. Het congres is het equivalent van onze gemeenteraad en is het politieke 

hart van de samenleving. Op 

de algemene vergadering 

zetelen afgevaardigden van 

alle bevolkingsgroepen. Het 

voltallige congres bestaat uit 

niet minder dan 386 leden 

met een staand comité van 

31 leden. Dit comité is 

verdeeld in diverse 

onderdelen 

(personeelszaken, juridisch 

werk, financiën en economie, 

landbouw, milieu, onderwijs, 

cultuur en gezondheidszorg).  

Het is opmerkelijk te zien dat er binnen het gebouw speciale aandacht is voor sport en ontspanning in 

de vorm van tafeltennis, fitness en een kantine. 

 

Het tweede bezoek dat deze voormiddag op de agenda stond, was een bezoek aan de speciale school 

voor doofstomme kinderen. In de school worden we hartelijk ontvangen en krijgen we een rondleiding 

langs alle faciliteiten. 

 

De school heeft een opmerkelijk project dat 

volledig door de overheid wordt gesubsidieerd. 

Doofstomme kinderen krijgen hier een operatie 

waarmee de technologie wordt ingepland 

waarmee ze terug kunnen horen. Maar dat is nog 

niet alles.  Door middel van een intensieve 

revalidatie met leerkrachten en logopedisten 

leren de jonge kinderen ook terug spreken. 

Hiervoor wordt gewerkt in kleine groepjes en met 

nieuwe spraaktechnologie. Op de school worden 

kinderen van jongs af aan klaargemaakt voor het 

verdere leven. Ze krijgen zowel theoretische lessen als praktijklessen. Hierdoor zullen ze later sterker 

zelfstandig in het leven staan. 

 



Na de rondleiding door de school en 

langs dit aangrijpende project ontvangen 

alle leerlingen ons op het schoolplein. 

Hier brengen zij enkele optredens met 

een met mengeling van percussie, zang 

en dans. Een verrassend optreden 

wetende dat deze personen niet kunnen 

horen. Dankzij een soort van 

“dansregisseur” slagen ze erin een mooi 

stuk te brengen op de gekozen muziek. 

De delegatie is eveneens getuige van de 

verwezenlijkingen van het lopende 

project als één van de kinderen zelf het woord neemt. 

 

In de namiddag bezoeken we het Culturele Centrum van Hanzhong waar we een rondleiding krijgen 

langs onder andere de ruimte voor dans, optreden en de bibliotheek. Aangezien we in Turnhout in het 

najaar een jumelageweekend organiseren,  hebben we ook een overleg over de mogelijkheid om een 

delegatie artiesten uit Hanzhong te kunnen ontvangen. 

 

Aangezien de directeur van het Cultureel 

Centrum reeds in Turnhout is geweest,  

is hij zeer geïnteresseerd. Het centrum 

heeft enkele groepen waarvan ze denken 

dat ze interessant kunnen zijn voor ons. 

Zo bieden ze ons een soort 

poppentheater, een poëzievoordracht, 

een dans- en zangoptreden en het 

traditionele schaduwpoppentheater aan. 

We krijgen van al deze voorstellingen 

korte demo’s te zien en van het 

schaduwpoppenspel krijgen we eveneens 

de met de hand gemaakte poppen te zien. Stuk voor stuk puur vakmanschap! Aangezien de Chinese 

cultuur toch zeer verschillend is van de onze, en de taal een obstakel is, denkt de delegatie dat het 

schaduwpoppenspel het meest toegankelijk is voor de Turnhoutse inwoners. 

 

Hanzhong claimt eveneens de stad te zijn waar het papier uitgevonden is. Een link met onze stad? In 

het cultureel centrum krijgen we ook enkele zeer oude drukplaten te zien. 

 

Het is alweer onze laatste dag in Hanzhong. Daarom is vanavond het afscheidsbanket gepland, 

waarmee we onze gastheren- en vrouwen willen bedanken voor de enorm goede zorgen die we de 

voorbije week van hen hebben gekregen.  

 

 



Voordat het banket van start 

gaat wordt het nieuwe 

memorandum nog ondertekend 

onder aanwezigheid van diverse 

“oude vrienden” en pers. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dinsdag 17 april: 

Opnieuw een reisdag. Vandaag keren we per bus terug naar Xi’an. Nadat we hier even na de middag 

zijn aangekomen,  worden we op sleeptouw genomen door de mensen van de provinciale dienst voor 

buitenlandse zaken. Zij laten ons enkele mooie plaatsen van de stad zien. 

’s Avonds worden we ontvangen door de directeur-generaal en twee vicedirecteurs van de provinciale 

dienst voor buitenlandse zaken voor een lunchmeeting. Mensen die we best zo goed mogelijk 

informeren en betrekken bij onze stedenband aangezien zij mee beslissen over de visumaanvragen van 

de mensen in Hanzhong. 

 



Woensdag 18 april: 

We verlaten het hotel en aangezien het vliegtuig pas om 22.00 uur vertrekt, gidst de provinciale dienst 

ons nog langs enkele culturele musea zoals de Grote Moskee, het Terracotta leger, de tombe van keizer 

Qinshihuang,…  

 

 

 

 

Donderdag en vrijdag 19 en 20 april: 

Door onvoorziene weersomstandigheden kon de vlucht van woensdagavond niet vertrekken en loopt de 

heenreis heel wat vertraging op. Hierdoor zet de delegatie pas op vrijdagmorgen voet op Belgische 

bodem. 



Samenvatting: 

 

Wat nemen we in eerste instantie voor de diverse beleidsvelden alvast mee uit deze missie en 

welke actie kunnen hieruit voortvloeien? 

 

Cultuur: 

In het weekend van 19 en 20 oktober 2012 zal er in het kader van Turnhout 2012 een 

Jumelageweekend plaatsvinden. Hierop wordt een afvaardiging vanuit Hanzhong uitgenodigd om een 

schaduwspel te tonen. Op de collegezitting van 14 mei werd de keuze van schaduwspel bevestigd door 

het college.  Er kunnen in die periode meerdere optredens georganiseerd worden in samenspraak met 

de Provincie. Alice Cooman, Provincie Antwerpen,  zal gecontacteerd worden om hierrond concrete 

afspraken te maken. Ook scholen en organisaties zullen gecontacteerd worden met de vraag of zij 

interesse hebben dit schouwspel ook in de eigen organisatie te demonstreren. 

 

Toerisme: 

Europa, België, de provincie en ook onze stad bieden heel wat  toeristische troeven om  Chinees 

toerisme aan te trekken. De provincie is ons hier al in voorgegaan. Daarom wil Welzijn graag met de 

dienst Stadspromotie bekijken in hoeverre Turnhout in Hanzhong en de provincie Shaanxi kan 

aangeprezen worden als toeristische  trekpleister.  

 

Stedelijke Ontwikkeling: 

Hanzhong is een stad in enorme ontwikkeling zowel op de private markt als in de openbare ruimte. 

Tijdens de missie werden enkele  interessante gloednieuwe ontwikkelingen bezocht. Aangezien Stad 

Turnhout momenteel bezig is met diverse stedelijke ontwikkelingen (Begijnenveldekens, Hofpoort,…) 

denkt Welzijn dat wat de delegatie zag in Hanzhong een potentiële meerwaarde kan betekenen voor 

nieuwe stedelijke ontwikkelingen. De leden van de delegatie zouden deze ervaringen graag eens 

aftoetsen met de collega’s van de sector om zo ook een aantal interessante Chinese eigenheden in 

onze stad ingang te doen vinden bv de “openbare fitness” in het nieuwe park of een theehuis en de 

Hofpoort,… 

 

Welzijn: 

De Chinese welzijns- en gezondheidssector is een sector in enorme ontwikkeling. Hierdoor groeit ook 

de vraag naar expertise. Hanzhong is op zoek naar expertise in verband met dementie, zorg voor 

senioren en onderwijs voor doofstomme kinderen. Dit door zowel een theoretische kennisoverdracht als 

een praktijkstage van  professionelen en/of studenten. 

 

Daarom worden volgende acties voorgesteld: 

1. Contact zoeken met dokter Christine Van Broeckhoven, wereldwijd erkende dementie-experte. 

Uit vorige contacten met haar is het duidelijk dat zij geïnteresseerd is in uitwisseling met Azië. 

2. De mogelijkheden onderzoeken voor een Welzijnsstage voor welzijnsverantwoordelijken van 

Hanzhong en studenten genees- en/of verpleegkunde van Hanzhong en/of Turnhout. 

3. Een beleidsgroep rond dementie samenbrengen. Op die manier kunnen we van Turnhout een 

meer dementievriendelijke gemeente maken alsook de nodige expertise verzamelen die we 

kunnen overdragen aan onze zusterstad. 



Algemeen: 

Tijdens de missie heeft de delegatie diverse waardevolle projecten bezocht die een plek kunnen krijgen 

binnen diverse beleidssectoren van de stad. De output van de stedenband kan nog groter worden als 

diverse stedelijke sectoren rond de tafel zitten om deze ervaringen te delen. 

 

Om medewerkers kennis te laten maken met onze zusterstad en de bezoeken daar, organiseert de 

delegatie een informatiemoment voor de stadsmedewerkers tijdens een middagpauze. Een idee is ook 

om te kijken of er interesse is om een cursus ‘start to China’ te organiseren, waar medewerkers zich 

kunnen inschrijven om Chinese cultuur en eerste woorden Chinees te leren. 

 

Op 17 september 2012 zal er een China - avond  georganiseerd worden voor de Turnhoutse inwoners 

samen met de Mondiale Raad en Dinamo. Hier zullen de diverse delegatieleden een toelichting geven 

over de reis. 

Net zoals de vorige Chinese avond in 2009 zullen hier ook een aantal andere activiteiten georganiseerd 

worden zoals Tai Chi, kaligrafie,…. 

 

 

 


